

Parents' Letter No. 17

18 June 2025

Dear Parents/Guardians,

Absence During Examination, Discussion of Examination Papers, PTA Art Therapy Workshop, and Yearly Post-exam Activities

Please be informed of the following matters:

1. Absence During Examination

For students who have been absent for any subjects/papers in the examination for medical reasons, a parent's /guardian's letter AND a valid medical certificate to account for their absence should be produced, or zero mark will be given to the subjects/papers. Students should submit the documents to their respective class teachers on or before 30 June 2025(Monday).

2. Discussion of Examination Papers

Four days, 30 June and 2-4 July 2025, will be scheduled for discussion of examination papers, during which the school will run from 8:15 a.m. to 12:40 p.m. according to the timetable specified below:

Time	Lesson
8:15 a.m 8:25 a.m.	Roll Call
8:25 a.m 8:50 a.m.	Period 1
8:50 a.m 9:15 a.m.	Period 2
9:15 a.m 9:40 a.m.	Period 3
9:40 a.m 9:55 a.m.	1 st Recess
9:55 a.m 10:20 a.m.	Period 4
10:20 a.m 10:45 a.m.	Period 5
10:45 a.m 11:10 a.m.	Period 6
11:10 a.m 11:25 a.m.	2 nd Recess
11:25 a.m 11:50 a.m.	Period 7
11:50 a.m 12:15 p.m.	Period 8
12:15 p.m 12:40 p.m.	Period 9

3. <u>PTA Art Therapy Workshop – Alcoholic Ink Painting!</u>

As the exam season comes to an end, take this opportunity to unwind and de-stress together with your child through a calming experience of alcohol ink painting! On behalf of the PTA, we warmly welcome up to **20 parents and students** to join this special workshop on a **first-come, first-served basis**.

All parents and students are welcome!

Date: 14th July (Monday)

Time: 9:15–10:30 AM

Venue: Room 512, I.S. Lab 2, 5th Floor

Please scan the QR code or use the link below to register by 13th July.



Link: https://forms.gle/G6Y5X9aC2h8rCd3J7

We look forward to creating something beautiful in this shared journey!

4. <u>Yearly Post-exam Activities</u>

From 7 July 2025 (Monday) to 16 July 2025 (Wednesday), various post-exam activities will be arranged for S.1 to S.5 students. Students need to return to school ONLY on the specified days according to the timetable below. Parents' letters for outings or visits will be issued to those participating students.

School starts	at 8:15 a	.m. and finis	shes at 12:30 p.m.
---------------	-----------	---------------	--------------------

Date	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
7/7 (Mon)	~	\checkmark	~		
8/7 (Tue)				✓	~
9/7 (Wed)	~	✓	~		
10/7 (Thur)	(S1-S5 Report Card Checking)				

Date	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
11/7 (Fri)				~	1
14/7 (Mon)	~	~	✓		
15/7 (Tue)				~	~
16/7 (Wed)	8 2 4 3			~	~

Yours faithfully,

LEE Tung-ching Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學(西九龍)

二零二四至二零二五年度

第十七號家長信撮要 (詳情請參閱英文版)

2025年6月18日

1. 缺考安排

若學生因病缺席學年考試的任何科目或卷別,必須於 2025 年 6 月 30 日(星期一)或之前向班主 任呈交家長信及醫生證明書,否則其缺考科目或卷別將評為 0 分。

2. 試卷講解日

2025年6月30日、7月2日至4日為試卷講解日,學生須按下列時間表回校上課:

時間	課節
8:15 - 8:25	點名
8:25 - 8:50	第一節
8:50 - 9:15	第二節
9:15 - 9:40	第三節
9:40 - 9:55	小息
9:55 - 10:20	第四節
10:20 - 10:45	第五節
10:45 - 11:10	第六節
11:10 - 11:25	小息
11:25 - 11:50	第七節
11:50 - 12:15	第八節
12:15 - 12:40	第九節

3. 家長教師會藝術治療工作坊 - 酒精墨水畫體驗

考試快將完結,為紓緩壓力、共享親子時光,現邀請您與子女一起參加藝術治療工作坊,享受 平靜放鬆的酒精墨水畫體驗。這次工作坊由家教會主辦,誠邀 20 位家長與學生參加,名額有限,先到先得!

歡迎所有家長與學生參加! 日期:7月14日(星期一) 時間:上午9:15-10:30 地點:本校5樓512室, I.S. Lab 2



連結:https://forms.gle/G6Y5X9aC2h8rCd3J7

期待與您一同在這段共創旅程中,創造出美麗的作品!

4. 試後活動安排

本校將於2025年7月7日(星期一)至7月16日(星期三)為中一至中五學生舉辦試後活動,學 生<u>只須於指定日期</u>回校參加活動。參與校外活動的學生將另外獲發家長信通知,試後活動時間 是上午8:15至12:20,時間表如下:

日期	中-	中二	中三	中四	中五
7/7 (星期一)	~	~	~		
8/7 (星期二)				~	~
9/7 (星期三)	~	~	~		
10/7 (星期四)	(中一至中五學生核對成績表)				
11/7 (星期五)				~	~
14/7 (星期一)	~	~	~		
15/7 (星期二)				~	~
16/7 (星期三)			A LEAD	~	✓

此家長信可於學校網頁(http://www.seksswk.edu.hk/)及 eClass 家長應用程式內查閱。